

重点提示

首页 > 重点提示 > 科研外事

【科研外事】2013“海洋的和平利用与合作”国际学术研讨会会议通知

作者: fxykyk 时间: 2013-06-05 点击: 806 放大字体 | 减小字体 | 打印此页

由浙江大学主办，浙江大学光华法学院承办的2013“海洋的和平利用与合作”国际学术研讨会定于2013年6月22—23日在中国·杭州举办。会议将安排主题演讲、专题研讨、分组讨论等内容，现大会组委会诚邀海内外相关专家、学者与会并将大会相关事项通知如下：

一、会议召开时间、地点及主承办单位

时 间：2013年6月22 —23日

地 点：中国·杭州

主办单位：浙江大学

承办单位：浙江大学光华法学院

二、会议主题和议题

主题：海洋的和平利用与合作

议题：

1. 海洋的和平利用与法律规范
2. 海洋渔业合作与可持续利用
3. 海洋生物多样性与海洋环境保护
4. 海洋非生物资源与共同开发
5. 海洋科研的法律规范

三、会议联系方式

邮箱: wycathena@163.com

电话: +86 18324486708; 0571-86592725

International Symposium on “Peaceful Use of the Sea and Maritime Cooperation”

The Centre for Ocean Law and Governance of Zhejiang University together with the Guanghua Law School will host an International Symposium on “Peaceful Use of the Sea and Maritime Cooperation” scheduled on 22-23 June 2013 in Hangzhou, China.

It will bring together distinguished scholars from Asia, Europe and North America to discuss the issues existing in the use of the sea and seek feasible ways and means for cooperation and sustainable economic development in the region. Scholars from both home and abroad who are interested in these topics are warmly welcomed to join us.

Five important topics have been identified for the Symposium and they include

- “Peaceful Use of the Sea and Rule of Law”
- “Marine Fisheries Cooperation and Sustainable Utilization”
- “Marine Biodiversity and Environmental Protection”
- “Marine Non-Living Resources and Joint Development”
- “Regulation of Marine Scientific Research”

Contact Information:

E-mail: wycathena@163.com

Tel: +86 18324486708; 0571-86592725

快速链接



法务培训



法学分馆



法律诊所

学生工作

法务培训

法学分馆

党政工作

科研外事

研究生教育

组织人事

本科生教育

